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PROTOKÓŁ Nr 134/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu Międzychodzkiego 

w dniu 07 października 2021 r. 

 

Obecni: 

1. Rafał Litke – Przewodniczący Zarządu  

2. Waldemar Górczyński - Wicestarosta 

3. Klaudia Kolanowska-Sroka – Członek 

4. Daniel Kozubowski - Członek 

5. Jarosław Łożyński - Członek 

(Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu) 

Uczestniczyli:  

1. Małgorzata Dorota Kiełbasa – Sekretarz Powiatu 

2. Elżbieta Piechowiak – Skarbnik 

 

Tematy posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu. 

2. Podpisanie umów.  

3. Postanowienie Zarządu w sprawie uzgodnienia projektu MPZP w obrębie gminy Międzychód – dla części 

obrębu Międzychód (rejon cmentarza dz. nr 1202/1 i 1080/1) oraz obrębu Dzięcielin Międzychód – 

Skrzydlewo (wieś). 

4. Budżet 2022 – ustalanie stawek dla gmin na utrzymanie dróg powiatowych. 
5. Gospodarka nieruchomościami – wyrażenie zgody na wycinkę drzewa na wniosek SOSzW 

w Międzychodzie. 

6. Wolne głosy i wnioski. 

 

Ad.1. 

Zarząd przyjął protokół nr 133/2021 z dnia 30 września 2021 r.  

 

Ad.2. 

Zarząd: 

a/ podpisał umowę z firma SAS Projekt Szymon Stefański ze Swarzędza na nadzór nad wykonaniem zadania 

pn. „Adaptacja pomieszczeń na nową lokalizację oddziału anestezjologii i intensywnej terapii 

SP ZOZ w Międzychodzie z dostosowaniem do rozporządzenia Ministra Zdrowia w sprawie standardu 

organizacyjnego opieki zdrowotnej w dziedzinie anestezjologii i intensywnej terapii”, 

za wynagrodzeniem  32.000 zł brutto, 

b/ upoważnił wicestarostę oraz członka Zarządu Daniela Kozubowskiego do podpisania umowy z Zakładem 

Usługowo – Handlowym Damian Wojtkowiak z Bożacina (po uiszczeniu przez wykonawcę należytego 

zabezpieczenia umowy) na ścinkę poboczy gruntowych dróg nr 1733P, 1734P i 1742P; 

za wynagrodzeniem 43.401,48 zł brutto, w termin do 26.11.2021 r. 

 

Ad.3. 

Na wniosek burmistrza Gminy Międzychód, w drodze postanowienia nr 16/2021, Zarząd jednogłośnie 

uzgodnił projekt miejscowego zagospodarowania przestrzennego w obrębie gminy Międzychód – dla części 

obrębu Międzychód (rejon cmentarza dz. nr 1202/1 i 1080/1) oraz obrębu Dzięcielin Międzychód – 

Skrzydlewo (wieś). 

 

Ad.4. 

Zarząd ustalił wysokość dotacji dla gmin w ramach budżetu 2022 na bieżące utrzymanie dróg powiatowych. 

Zadecydował o 10% wzroście kwot dotacji dla poszczególnych gmin w stosunku do roku 2021. I tak:  

- Sieraków – 16.748 zł, 

- Kwilcz – 14.654 zł, 

- Chrzypsko Wielkie – 6.283 zł. 
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Ponadto w ramach budżetu na rok 2022, Zarząd wyraził zgodę na złożenie wniosku do Stowarzyszenia 

PUSZCZA NOTECKA w Międzychodzie o powierzenie grantu w ramach poddziałania „Wsparcie na 

wdrażanie operacji w ramach strategii rozwoju lokalnego kierowanego przez społeczność”, objętego PROW 

2014-2020 w ramach projektu grantowego: „Piękna i Atrakcyjna Puszcza Notecka” dla operacji „Mapa i 

folder turystyczny powiatu międzychodzkiego w językach obcych”, z terminem realizacji sierpień 2022.  

Wartość projektu 10 tys.zł, w tym koszty kwalifikowane 6.363 zł.  

Ad.5. 

Z zakresu gospodarki nieruchomościami, na wniosek SOSzW w Międzychodzie, Zarząd wyraził zgodę na 

wycinkę drzewa rosnącego na terenie działki nr 529/1 obręb Międzychód.  

 Opis sprawy sporządzony przez Referat GN w/m, stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Ad.6. 

Wolne głosy i wnioski. 

1/ Członek Zarządu Jarosław Łożyński zwrócił się z prośbą o podpowiedź, do kogo zwrócić 

się o ujednolicenie nazwy rzeki Osiecznica, nazywanej pobocznie Oszczenica. 

 Zarząd podjął temat i wskazał na wystąpienie w tej sprawie do Wód Polskich.   
 

2/ Członek Zarządu Klaudia Kolanowska-Sroka: 

- zapytała, czy jest jakaś odpowiedź w sprawie aptek. 

  Pani Sekretarz odpowiedziała, że nie. Oczekujemy na odpowiedź. Dodała, że temat jest trudny 

i dotyczy również innych powiatów. Leszno i Kościan przyjęły rozwiązanie - dyżury pełnią apteki 

przyszpitalne. Od ponad roku jest projekt ustawy, który stanowi o wydłużonym czasie pracy aptek do 

godz.23.00, a dyżury nocne miałyby finansować powiaty.  

  Dalej członkini Zarządu zasugerowała, aby wszelkie konsultacje w sprawie dyżurów aptek miały 

charakter formalny, pisemny.  

- wywołała temat sprzedaży lokali mieszkalnych w Łężeczkach. 

  Temat skierowano do dyskusji i podjęcia decyzji na kolejnym posiedzeniu. 
 

3/ Wicestarosta Waldemar Górczyński poinformował o projekcie umowy dotyczącym budowy ronda 

na ul. Jana Pawła II (zjazd na tereny centrum handlowego). Trwają konsultacje projektu umowy z radcą 

prawnym. Wykonawca bierze na siebie wszelkie zobowiązania. Po stronie powiatu leży kwestia wykupu 

gruntu na poszerzenie pasa drogowego za „symboliczną złotówkę”. 

  Projekt umowy skierowano do przedstawienia na kolejnym posiedzeniu.  
 

4/ Starosta skierował do dyskusji na kolejne posiedzenie Zarządu temat zlecenia opracowania dokumentacji 

drogowych wg wcześniej omawianych koncepcji na 4 drogi powiatowe – należy rozważyć, czy w roku 

2022 zlecić opracowanie dokumentacji na 2 drogi, a w roku 2023 na kolejne 2.  
 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokołowała        Przewodniczący Zarządu 

Iwona Juszczyk                   Rafał Litke  

 

Członkowie Zarządu:  

1. Waldemar Górczyński  ………………………………… 

2. Klaudia Kolanowska-Sroka …………………………………. 

3. Daniel Kozubowski  ………………………………….. 

4. Jarosław Łożyński  ………………….……………… 


